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INFORMACE PRO OBČANY - LÉKÁRNA 

Dovolte, abych Vás informoval, že na obecním úřadě právě 
probíhají stavební úpravy, které by měly koncem měsíce 
září vyvrcholit otevřením provozu lékárny. Z tohoto důvodu 
došlo k přestěhování některých kanceláří našich pracovníků. 
Kancelář starosty i matrika zůstávají na svém místě v 
prvním patře. Do kanceláře místostarosty se nově 
přestěhovala paní účetní a místostarostu nově najdete v 
kanceláři naproti matriky. Nejzásadnější změny nastaly 
v přízemí, kdy na levé straně již nenajdete podatelnu (paní 
Božovská) a ani kancelář majetku obce (pan Kopřiva), neboť 
právě zde se připravují prostory nové lékárny. Dnes již 
všechny kanceláře v přízemí úřadu najdete na pravé straně 
od vchodu v tomto pořadí:  podatelna - paní Božovská, 
pokladna a bytové hospodářství - paní Balajová, a 
v zasedačce vznikla rozdělením místnosti nová kancelář 
majetku obce - pan Kopřiva. Jen pro doplnění bych uvedl, že 
lékárna by z počátku měla být otevřena 3x týdně (Po, St, Pá) 
tak, jak jsou ordinační dny lékařů.  

 
ZAČÁTEK ŠKOLNÍHO ROKU 

Prázdniny opět utekly jako voda a to znamená, že žáčkům 

mateřské školy i žákům základní školy opět začínají nové 

povinnosti. V prostorách, které děti na prázdniny opustily, 

se však dále pracovalo. V přízemí mateřské školy byly 

zrekonstruovány toalety pro personál a také toalety s 

umývárnou pro malé 

Hvězdičky.  

V základní škole byly 

také zrekonstruovány 

toalety pro dívky a 

chlapce v 1. patře a 

některé prostory jsou 

nově vymalovány. Také na budově družiny již září 

renovované hlavní dveře, byly vymalovány některé prostory 

a došlo k drobným úpravám tak, aby mohly být nově 

vydávány obědy i cizím strávníkům.  Ještě v měsíci září by 

mělo dojít k drobným opravám venkovní části budovy. 

Učitelé a zaměstnanci školy připravili vše tak, aby se našim 

malým i velkým žákům u nás líbilo. Za jejich velikou snahu 

jim chci poděkovat. K počátku nového školního roku bych 

chtěl popřát žákům hodně úspěchů, jen samé pěkné 

známky a hodné, ale také spravedlivé učitele. 

 
DĚTSKÉ HERNÍ PRVKY 

Dětská hřiště nám během prázdnin prošla malou zátěží a 

jistě jste si všimli, že se na nich na chvilku objevila 

červenobílá páska a cedulky zákaz vstupu. Byl to důsledek 

návštěvy revizního technika dodavatele prvků, který nebyl 

100% spokojen s prací svých kolegů. Především se mu však 

nelíbilo, že děti již prvky užívají, aniž by byly řádně a 

oficiálně předány obci. Proto v minulém týdnu proběhly 

ještě drobné dokončovací práce tak, aby bylo vše v pořádku 

a mohlo dojít k předání. Poté proběhne administrace 

dokladů, aby obci mohla být uvolněna přislíbená dotace ve 

výši 400.000 Kč. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
SKLÁDKA REJCHARTICE 

Koncem měsíce července jsem od redaktorky Olomouckého 

Deníku a některých občanů naší obce dostal informaci, že 

se údajně na skládku do Rejchartic naváží kontaminovaný 

odpad z likvidace staré zátěže v lokalitě Litovel-Nasobůrky. 

Ihned jsem navštívil skládku v Rejcharticích, kontaktoval 

majitele skládky a informoval jsem se také na oddělení 

životního prostředí krajského úřadu v Ostravě. Všemi mi 

bylo potvrzeno, že se odpad z této lokality do Rejchartic 

skutečně naváží. Bylo však deklarováno, že se jedná o 

odpad kategorie O, katalogového čísla 200301 (tj. směsný 

komunální odpad). Na základě všech těchto informací jsem 

ještě kontaktoval pana starostu z Litovle, který mne 

dopodrobna informoval o celé situaci. Osobně jsem se také 
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byl podívat v Nasobůrkách, kde jsem navštívil firmu, která 

tuto obrovskou akci, na kterou je čerpána dotace více jak 

čtvrt miliardy Kč z EU, realizuje. Zde mi byly vysvětleny 

postupy likvidace tamní staré zátěže. Celá lokalita je 

protkána mnoha kontrolními vrty a tím také rozdělena do 

příslušných sektorů, které jsou postupně těženy. Tento 

materiál je odvážen na přesně určené skládky, jako třeba do 

Rejchartic. Ten skutečně kontaminovaný odpad je odvážen 

na skládku do Němčic nad Hanou a další pak na skládku do 

Rapotína. Také jsem obdržel písemné vyjádření majitele 

skládky v Rejcharticích (tj. firma Italpe), který garantuje, že 

zde je navážen pouze materiál k uskladnění v tělese skládky, 

nebo sloužící jako technický a rekultivační materiál. 

Vzhledem k tomu, že je na tuto akci čerpáno nemálo 

prostředků z EU, a celá akce je pod dohledem Ministerstva 

životního prostředí, je více jak pravděpodobné, že si nikdo z 

realizátorů akce nedovolí jakkoli manipulovat s jednotlivými 

rozbory, vyvážecími sektory, včetně ukládaného materiálu. 

 

ANALÝZA HOSPODAŘENÍ V OBECNÍCH LESÍCH 

Zastupitelstvo obce si nechalo na základě výběrového řízení 

v červnu letošního roku zpracovat „Analýzu hospodaření 

v lesích v majetku obce Dvorce“. Tuto analýzu zpracoval Ing. 

Luboš Bartoň, Ph.D., který je úředním znalcem pro lesní 

hospodářství (odvětví myslivost a těžba dříví) a znalcem pro 

ekonomiku v lesnictví. Zpracovatel této analýzy měl 

k dispozici všechny potřebné dokumenty k lesnímu majetku 

včetně smluv a úzce spolupracoval s odborným lesním 

hospodářem panem Ing. Jaromírem Ventrubou. Koncem 

měsíce srpna nám byla předána zpracovaná analýza s tímto 

doporučením: „Pokračovat ve stávajícím systému 

hospodaření a další spolupráci mezi oběma současnými 

smluvními stranami.“ Celý text bude po projednání 

v zastupitelstvu obce zveřejněn na webových stránkách a 

bude k dispozici veřejnosti k nahlédnutí na obecním úřadě.  

 
DŮM SLUŽEB 

V minulém týdnu byla dokončena výměna oken a dveří na 

budově Domu služeb. Jistě Vás napadá otázka, proč se 

neřešila také fasáda domu. K tomuto mohu jen doplnit, že 

jsme připravovali záměr pro získání dotace z dotačního 

titulu na zateplování veřejných budov. Chtěli jsme vyměnit 

okna, zateplit fasádu a objekt zastřešit. Letošní kritéria 

dotací však neumožnila do těchto žádostí zařadit budovy, 

které jsou komerčně pronajímány. Toto by bylo možné jen 

za podmínky, že by v těchto prostorách obec vytvořila nová 

pracovní místa (což jsme vzhledem k uzavřeným nájemním 

smlouvám i možnostem rozpočtu nemohli dodržet). Tak 

snad se to podaří v dalších letech.   

 

DOTACE NA ÚZEMNÍ PLÁN 

Jsem nesmírně rád, že naše obec úspěšně prošla sítem 

vyhodnocovacího procesu a byla nám již definitivně 

schválena dotace na pořízení nového územního plánu. Na 

účet obce již byla, mimo rozpočtový plán, poukázána částka 

340.800 Kč. 

Jan Božovský, starosta 
 

VOLBY DO ZASTUPITELSTVA OBCE DVORCE  

Ve dnech 10. a 11. října 2014 se budou konat volby do 

zastupitelstev obcí. 

Městský úřad Bruntál jako registrační úřad zaregistroval pro 

volby do Zastupitelstva obce Dvorce tyto kandidátní listiny 

těchto volebních stran a vylosoval toto pořadí: 

1. Dvorečtí hasiči s příznivci  

2. Spolek paní a dívek s příznivci  

3. Strana pro otevřenou společnost  

4. Občanská demokratická strana  

5. Hnutí nezávislých za harmonický rozvoj obcí a měst 

6. Komunistická strana Čech a Moravy  

7. „Nezávislí dvorečtí patrioti“  

   

MÍSTNÍ POPLATEK „ZA ODPADY“  

Poplatek za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů pro rok 2014 činí 500,- Kč za osobu a rok. Poplatek 

je splatný jednorázově nejpozději do 30. září 2014.  

 

Způsob placení poplatků: 

- v hotovosti na obecním úřadě v kanceláři č. 7 u paní 

Kamily Balajové 

Prosíme občany, aby pokud možno k placení využívali tyto 

dny:  

PONDĚLÍ a STŘEDU od 7,00 do 11,30 hod. a od 12,00 do 

16,30 hod. 

 

- bezhotovostním převodem na účet obce Dvorce číslo 

1847652359/0800, variabilní symbol - 1340, specifický 

symbol - rodné číslo poplatníka 

V případě, že bude poplatek bezhotovostním způsobem 

hrazen za více poplatníků, je potřeba do zprávy při 

zadávání příkazu k úhradě uvést, za které osoby je 

poplatek placen, aby byla platba zapsána na správný osobní 

daňový účet poplatníka. 

Jiřina Božovská, oddělení veřejnosprávních činností 

   

OMEZENÉ UŽÍVÁNÍ SILNICE I/46 – ČÁSTEČNÁ UZAVÍRKA 

Krajský úřad Moravskoslezského kraje se sídlem v Ostravě, 
odbor dopravy, povolil svým rozhodnutím částečnou 
uzavírku silnice první třídy číslo I/46 v k. ú. Dvorce u 
Bruntálu.  

Termín částečné uzavírky potrvá od 31. 08. 2014 od 19.00 
hod. do 30. 09. 2014 do 19:00 hod. 

Důvodem uzavírky je oprava havarijního stavu propustku 
v km 81,280 (při silnici I/46 u čerpací stanice). Částečná 
uzavírka bude svedena do jednoho jízdního pruhu a provoz 
bude řízen světelným signalizačním zařízením. 
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VYSTAVENÍ A VEŘEJNÉ PROJEDNÁNÍ NÁVRHU ÚZEMNÍHO 

PLÁNU OBCE DVORCE 

Odbor výstavby a územního plánování Městského úřadu 
Bruntál, jako úřad územního plánování, v souladu s 
ustanovením § 5 odst. 2 a § 6 odst. 1 zákona č. 183/2006 
Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební 
zákon), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „stavební 
zákon“), a pořizovatel Územního plánu Dvorce, (dále jen 
„pořizovatel“) oznamuje, v souladu s ustanovením § 52 
odst. 1 stavebního zákona a § 171 až 174 zákona č. 
500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů 
(dále jen „správní řád“), že návrh Územního plánu Dvorce, 
zpracovaný formou opatření obecné povahy, včetně 
vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území (dále jen 
„návrh“) bude vystaven k veřejnému nahlédnutí do 10. 09. 
2014 a to: 

 na Městském úřadě Bruntál, odboru výstavby 
a územního plánování, Nádražní 20, Bruntál, 

 na obecním úřadě ve Dvorcích, 

 na internetových stránkách Města Bruntál na 
adrese: www.mubruntal.cz 

 na internetových stránkách Obce Dvorce na 
adrese: http://www.obecdvorce.cz/obecni-
urad/navrh-uzemniho-planu-obce-dvorce/ 

Současně Vám pořizovatel oznamuje, že se dne 10. 09. 
2014 (středa) od 16:00 hodin bude konat v prostorách 
TURISTCENTRA Dvorce, v malém sále, veřejné projednání 
návrhu Územního plánu Dvorce. 

Pavel Kopřiva, odd. majetku obce 

   

 

 

NAROZENÍ 

Vítáme do naší obce narozené děti Michaela Fedorca, 
Kryštofa Kočana a Ellen Langerovou a přejeme jim 

radostné a spokojené dětství. 

JUBILANTI 

Životní jubileum v měsíci září 2014 oslaví 

paní Marie Galčanová, paní Marie Hanáčková,  
pan František Tihelka a paní Ludmila Vincencová. 

Jubilantům přejeme do dalších let hodně zdraví a osobní 
pohody. 

ÚMRTÍ 

Naši obec navždy opustila paní Slavomíra Burdíková. 

 Pozůstalým vyslovujeme upřímnou soustrast. 

   

DVOREČTÍ HASIČI SLAVILI 

V sobotu 23. srpna 2014 v půl desáté ráno začal slavnostní 
den oslav 140. výročí založení dvoreckého Sboru 
dobrovolných hasičů v kostele Sv. Jiljí slavnostní svatou mší. 
Mši vykonal pan farář Kankora z Budišova nad Budišovkou 
za účasti dvoreckých hasičů, hostů  z Bruntálu a zástupců 
pozvaných SDH z Roudna, Budišova nad Budišovkou a 
Leskovce nad Moravicí a také občanů.  

 

Po ukončení mše se všichni přemístili do Turistcentra, kde 
v 11 hod. starosta SDH Dvorce zahájil slavnostní Valnou 
hromadu k 140. výročí založení dvoreckého SDH.  

V úvodu starosta hasičů přivítal všechny přítomné. Ve svém 
projevu popsal ve zkratce historii požárů ve Dvorcích, které 
vedly dvorecké k prevenci proti dalším možným požárům a 
nakonec k založení hasičského sboru na základě návrhu 
mužského pěveckého sboru. A tak 12. září 1874 Dobrovolný 
sbor hasičů ve Dvorcích oficiálně vznikl. 

Dále vzpomenul všech občanů, kteří po dosídlení Dvorců 
zakládali český hasičský sbor a také všech, kteří pokračovali 
až do dnešních dnů. Nemalou měrou se o udržení sboru 
zasloužili velitelé a předsedové (později starostové) sboru 
jako pan František Krajcr (do r. 1999), ale hlavně pan 
Antonín Kučera, dnes nejdéle sloužící člen našeho sboru (od 
roku 1971), který ještě zastává funkci jednatele sboru a 
starostu našeho okrsku. Všichni tito naši předchůdci si 
zaslouží úctu a poděkování za jejich záslužnou práci. 

Po projevu předal starosta SDH slovo hostům. Starosta obce 
pan Jan Božovský kromě jiného poděkoval hasičům za jejich 
práci a připnul na náš slavnostní prapor stuhu k 140. výročí, 
dar obce. Další stuhu připnul (k letošnímu 150. výročí 
založení Českého hasičského sboru) po krátkém projevu i 
zástupce Okresního sdružení pan Milan Zehnal a dále 
našemu sboru předal také pamětní medaili. Krátce 
promluvil zástupce HZS Bruntál pan Skoupil a starostka 
Křišťanovic paní Jitka Rozkošná. 

Po těchto proslovech byly slavnostně předávány 
zasloužilým členům sboru Čestná uznání SDH, OSH a KSH, 
věrnostní stužky za 10 let, 20 let a 30 let služby ve sboru a 
medaile za zásluhy. Pamětní medaile k 140. výročí, sborové 
odznaky a drobné suvenýry byly předány všem současným 
členům včetně panu Františku Krajcrovi. Delegace členů 
SDH předala osobně Čestné uznání a pamětní medaili 

http://www.mubruntal.cz/
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nemocnému členu našeho SDH panu Janu Nemcovi v jeho 
bytě. Další pamětní medaile dostali také naši hosté, Obec 
Dvorce, Křišťanovice, Bílčice a sponzoři, kteří nás podpořili 
finančně či materiálově. Všem děkujeme za jejich pomoc a 
podporu.  

Po slavnostním obědě okolo půl druhé hodiny odpolední 
přešel průvod hasičů, hostů a občanů za doprovodu 
dechové hudby z Moravského Berouna k hasičské zbrojnici 
na Komenského ulici, kde byla odpolední část oslav 
zahájena svěcením pietního hasičského kříže, které provedl 
dvorecký pan farář otec Juriga. Ve svém proslovu vyzdvihl 
význam hasičů a poděkoval za postavení tohoto pietního 
kříže, který si zemřelí nebo zahynulí hasiči zaslouží. 

 

Kříž byl zhotoven za vydatné podpory sponzorů Hranex 
Nová Pláň, Deta Bruntál, Kovářství Guru a pomoci našeho 
spoluobčana pana Bc. Ondřeje Žáka a našeho bývalého 
dvoreckého občana Mgr. Ivana Hostaši a také prací členů 
sboru. Pietní věnec k uctění památky všech zemřelých 
hasičů položil nejdéle sloužící člen sboru pan Antonín 
Kučera. 

Po tomto aktu začala odpolední část oslav pro veřejnost. 
Občané a hosté si prohlédli prostory zbrojnice a techniku 
našeho sboru. Naši mladí hasiči předvedli divákům své 
dovednosti ukázkou hasičského útoku, za což sklidili 
zasloužený potlesk. Po nich se představili zástupci 
Hasičského záchranného sboru z Bruntálu, ukázkou 
chemické dekontaminace a používaného zařízení. Po ukázce 
si nejvíc zařádily děti pod sprchou chemického stanu.  

 

Po „chemicích“ byla postavena překážková dráha 
s hasičskou tématikou. Zajímavé ceny a chuť ukázat se před 
diváky přilákalo do soutěže téměř dvě desítky jak hasičů, 
tak občanů, kteří předvedli zajímavé a humorné výkony. 
Nejlepší z kategorie žen i mužů byli odměněni hodnotnými 
cenami, které nám dodali sponzoři.  

Po celou dobu odpoledního programu se o občerstvení 
diváků staralo velmi dobře Bistro u Aničky s bohatou 
nabídkou jídla, pití i sladkostí pro děti, za což děkujeme. K 
dispozici byl i stánek, kde si návštěvníci mohli nechat 
namalovat tetování „henou“. K dobré zábavě všech 
návštěvníků přispělo také vymodlené pěkné počasí. 

V závěru oslav proběhla večer v TCD „lidová veselice“, na 
které hrála k tanci i poslechu kapela Řebřiňák z Vrbna pod 
Pradědem a po počátečním ladění bavila účastníky až do 
ranních 2 hodin nedělních. Všichni se výborně bavili. 

Na závěr chci poděkovat všem poctivým a aktivním členům 
našeho sboru za jejich práci a čas, který věnovali mimo své 
hasičské povinnosti přípravě a průběhu oslav. Jako vždy 
jádro sboru nezklamalo. Děkuji také sponzorům, Obci 
Dvorce, firmám VHS ROPA plus z Bruntálu, KVS Horní 
Benešov, soukromému zemědělci panu Aloisi Vincencovi, 
firmě Hranex z Nové Pláně, Charvát Group, Hasičské 
vzájemné pojišťovně, panu faráři Jurigovi ze Dvorců, panu 
faráři Kankorovi z Budišova nad Budišovkou a dalším byť jen 
malým pomocníkům. Bez těchto všech lidí a firem by oslavy 
140 let dvoreckého hasičstva nemohly proběhnout. 

Děkujeme. 

Starosta SDH Dvorce Bc. Josef Gajdoš 
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VYSLOUŽILÉ ÚSPORNÉ ŽÁROVKY PATŘÍ DO SBĚRNÝCH 

NÁDOB, ABY NEZAMOŘILY ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ 

Pokud úsporné žárovky skončí v odpadu místo ve 
specializované sběrné nádobě, představují ekologickou 
hrozbu. Obsahují totiž malé množství toxické rtuti. Podle 
odhadu jí ročně skončí na skládkách desítky kilogramů.  

„Úsporky“ do koše nepatří 

Když doslouží klasická wolframová žárovka, obvykle putuje 
do koše. V domácnostech však „wolframky“ postupně 
nahrazují úsporné zdroje: zejména úsporné kompaktní či 
lineární zářivky. Ty ale obsahují velmi malé množství toxické 
rtuti. Vydrží svítit mnoho let a spotřebují až o 90 % méně 
elektřiny než klasické žárovky. Když ale doslouží, nesmějí se 
vyhodit do koše, je potřeba odevzdat je k odborné 
recyklaci, kterou zajišťuje kolektivní systém EKOLAMP. 
EKOLAMP v rámci zpětného odběru zdarma sbírá a 
recykluje nejen světelné zdroje, ale i průmyslová svítidla. 

Při náhodném rozbití zářivky stačí místnost dobře vyvětrat, 
střepy zamést a odvézt do sběrného dvora. 

„Při ukládání většího množství úsporných světelných zdrojů 
na skládkách komunálního odpadu dochází k únikům rtuti 
do ovzduší nebo do půdy a vody,“ vysvětluje Matěj Man z 
organizace Arnika. Vyšší koncentrace rtuti mohou znečistit 
půdu i vodu, v níž se rtuť může transformovat do organické 
formy, která je obzvláště nebezpečná pro nervovou 
soustavu. 

Kam s nefunkčními úspornými zářivkami 

Vysloužilé zářivky je třeba odnést do sběrného dvora, 
nejbližší prodejny elektra či do takzvaných malých sběrných 
nádob, kterých EKOLAMP rozmístil již více než 1700 a každý 
rok přibývají další. Nacházejí se v obchodních centrech, 
úřadech a řadě firem. Více informací o rozmístění sběrných 
nádob a správné likvidaci úsporných žárovek se dovíte na 
www.ekolamp.cz. 

Obec Dvorce má malou sběrnou nádobu umístěnou 
v budově obecního úřadu.  

Sběrný dvůr, který se ve 
Dvorcích nachází, je 
otevřen každou středu 
od 15:00 – 16:00 hod. 
Sběrný dvůr je 
dostupný jak občanům, 
tak živnostníkům 
podnikajícím v katastru 
obce.  

Pavel Kopřiva, odd. 
majetku obce 

   

 
NOVÝ REKVALIFIKAČNÍ KURZ V MORAVSKOSLEZSKÉM 
KRAJI 

Nová možnost získat další kvalifikaci se 
občanům v Moravskoslezském kraji 
otvírá díky novému akreditovanému 
kurzu Marketing, který pořádá 
agentura Rh+ marketing. Díky kurzu budou absolventi 
schopní pracovat na juniorských/asistentských pozicích 
marketingových, komunikačních a reklamních agentur nebo 
v  marketingových odděleních firem.  

Kurz je vhodný pro všechny, kteří chtějí získat kvalifikaci 
v kreativním a atraktivním oboru, pro nezaměstnané 
registrované na úřadu práce, pro maminky po mateřské 
dovolené nebo pro absolventy středních a vysokých škol, 
kterým se nedaří najít uplatnění ve svém oboru.  

Pro uchazeče o zaměstnání registrované na úřadu práce je 
možnost plného proplacení kurzovného formou zvolené 
rekvalifikace. Běžná cena kurzu je 22 000 Kč a je 
osvobozena od DPH. 

Kontaktní osoba, registrace:  

Mgr. Radka Hošková, tel.: +420 721 572 010  
e-mail: hoskova@rhplusmarketing.cz  
www: rhplusmarketing.cz/rekvalifikacni-kurz-marketing 

   

 

 

http://www.ekolamp.cz/
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INFORMACE Z MÍSTNÍ AKČNÍ SKUPINY NÍZKÝ JESENÍK 

(MASNJ) 

Po odchodu města Moravský Beroun a obcí Norberčany a 

Horní Loděnice hrozil úplný zánik naší MASNJ, jelikož počet 

obyvatel klesl pod 10 tisíc. V zájmu zachování instituce MAS 

na území MAS Nízký Jeseník se spolky MAS Hrubý Jeseník a 

MAS Nízký Jeseník dohodly na předložení návrhu „Smlouvy 

o fúzi sloučením“ valným hromadám obou spolků. Bylo 

dohodnuto, že nástupnickým spolkem bude MAS Hrubý 

Jeseník, který převezme právní nástupnictví MAS Nízký 

Jeseník, která je v rámci procesu sloučení zanikajícím 

spolkem.  

Součástí návrhu „Smlouvy o fúzi sloučením“ je také dohoda 

na společném názvu nástupnické MAS. Toto je však stále 

v jednání, jelikož nedošlo ke shodě (předsednictvím naší 

MAS byl navržen název MAS Bruntálsko). 

Členská základna MAS Nízký Jeseník přejde ke dni schválení 

návrhu „Smlouvy o fúzi sloučením“ na nástupnickou MAS 

Hrubý Jeseník. Oba spolky zpřístupní všem členům ve lhůtě 

min. 30 dní před konáním VH dokumenty dle § 278 NOZ.  

Pokud dojde k akceptaci a odsouhlasení návrhu „Smlouvy o 

fúzi sloučením“ oběma valnými hromadami, bude následně 

pokračovat valná hromada MAS, a to schvalováním návrhu 

stanov a volbou nových členů do orgánů MAS, jakožto do 

nástupnického spolku. V současné době také finišuje 

příprava již společného dokumentu „Strategie komunitně 

vedeného místního rozvoje pro území MAS Hrubý Jeseník 

na období 2014-2020“, který je velice důležitý pro čerpání 

dotací v tomto programovém období. 

Jan Božovský, starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

INSTALACE NOVÉ SIRÉNY 

V měsíci září proběhne výměna již nevyhovující požární 

sirény umístěné na budově Domu 

služeb za nový typ tzv. „mluvící 

sirény“. Pro Vás občany to 

znamená, že siréna již nebude 

požární či jiný poplach vyhlašovat 

pouze houkáním, ale příslušný 

poplach bude doplněn mluvenou 

zprávou. Tato zpráva bude přesněji 

informovat, o jaký druh varování se 

přímo jedná. Ovládání sirén je i 

nadále centralizováno přes operační středisko hasičů 

v Ostravě, ale varovný signál či hlášení bude možno spustit 

také přímo z mobilního telefonu. Toto oprávnění bude mít 

starosta obce s jeho zástupcem a velitel obecních hasičů. 

Tento projekt je spolufinancován z prostředků evropské 

unie. 

   

MAS Nízký Jeseník Vás Zve na akci „JEDEME VŠICHNI“ 

Dvorce-náměstí, pátek 19. 9. 2014 od 14:00 do 16:00 hodin  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

   

Připravujeme akce pro naše občany: 

27. 9. 2014 Volejbalový turnaj – areál Spartaku Dvorce 
27. 9. 2014 DRAKIÁDA – areál TURISTCENTRA Dvorce 

4. 10. 2014 DEN SENIORŮ – sál TURISTCENTRA Dvorce 


